
 Referat FAU-møte 

 Tid: 17.10.2023 kl 18-19.30 
 Sted: AKS-rom for 1.trinn og Teams 
 Referent: Käthe Hermstad 

 Tilstede: 

 1.trinn – Käthe Hermstad 
 2.trinn – Henrie�e,  vara for Pe�er Moe 
 3.trinn –Carine Friis Kyrkjebø 
 4.trinn – Anne Marie Rabe Galtung 
 5.trinn – Aksel Erik Hillestad 
 6.trinn – Therese Klemmetsen 
 7.trinn – Jasmina Panteleeva 
 Voksen Pluss – Mai Hofstad Gunnes 

 Agenda 

 1  Kons�tuere ny� styre 
 a.  Runde rundt bordet - Første møte med ny styresammensetning 
 b.  Valg ubesa�e roller 

 Nestleder: ikke valgt 
 Kasserer: Aksel Hillestad 
 AKS-kontakt: ikke bekre�et 
 Gjenglemt tøy: ikke valgt 
 KFU-representant: Delt mellom Käthe Hermstad og Therese Klemmetsen 

 2  KFU-møte på Tøyen skole 19.10. kl 18.30 
 Ingen hadde anledning �l å s�lle. 
 Gjennomgang av ne�side med info som ligger der. 

 3  Ru�ner, sakslister, referat, mandat og retningslinjer for FAU-arbeidet 
 FAU-leder ga en intro �l skolens ulike styringsorganer. Til info si�er Maria B. Christensen 
 (6.trinn) som foreldrerepresentant i Skolemiljøutvalget (SMU). 

 Skolen og FAU lager årshjul for alt som skal skje av faste ak�viteter. Nye saker �l FAU-møter 
 meldes inn �l FAU-leder i god �d før møte. Det har vært et stort volum av saker siste år. Det 
 er et ønske om å fokusere antall saker for å få nok �d �l å behandle dem godt. 
 Det er vik�g at FAU-representantene har god dialog på trinnet og formidler relevant info �l 
 klassekontaktene. Käthe skal oppdaterer listen over klassekontakter med ny info. Hun skal 
 også revidere vedtektsdokumentet og sende �l vedkommende som oppdaterer ne�siden. 
 Referat sendes styret samt rektor for gjennomgang før det legges ut. Referatet fra 21.9. 
 sirkulerer og blir snart oversendt. 

 4  Informasjon �l og fra rektor 
 Leirskole 
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 Leirskole for 7.trinn er gjennomført. Skolen avholder evalueringsmøte den 18.10. Dagens 
 leirskolested innebærer lang reisevei, ca 30 mil. Skolen vil vurdere flere leirskolesteder og 
 hente inn �lbud (offentlig anbudskonkurranse) fra reisemål som ligger li� nærmere. Det har 
 vært noen uhell, og lang reisevei er vurdert som sårbart i forbindelse med de�e. Skolen 
 vurderer også å ku�e fra 4 �l 3 overna�nger grunnet kostnader. Skolen har ikke krav �l 
 lengde på leirskoleoppholdet. Skolen vil også vurdere om det skal fortse�e å være på høsten 
 eller om ak�viteten bør fly�es �l våren. Skolen vil se på helheten i �lbudet og hva 
 besparelsen er. I anbudskonkurranse beskrives kvalitet/ak�vitet skolen vil ha. Tilbyder leverer 
 døgnpris. Det kan være at døgnpris blir høyere med kortere opphold, da dagen vanskelig kan 
 fylles av ny bruker. Skolen kan vurdere lavere voksente�het. Rektor vil gjøre vurderinger i 
 �den fremover. 
 Innspill fra FAU: Skolen bør be om opsjon på både 3 og 4 overna�nger og vurdere hva man 
 får. FAU ønsker mulighet �l å komme med innspill �l anbudskonkurransen. Pluss: Er det 
 hentet inn �lbud på leirskole for Pluss-avdelingen? Rektor: Det ble gjennomført tur med 1 
 overna�ng i �or �l dyrehagen i Kris�ansand. 

 FAU har ønske om mer inkludering og omvendt inkludering med PLUSS. Om det satses på 
 inkludert leirskole så må det jobbes med inkludering i forkant så det blir en god og trygg 
 opplevelse og må �lpasses enkeltelevene på Pluss. Rektor hører med Pluss om innspill �l 
 de�e. Inkludering tas opp som egen sak i neste møte. 

 Midler �l mobbeforebyggende �ltak 
 Hver skole har få� 40.000 i midler fra Utdanningsetaten �l mobbeforebyggende �ltak som 
 skolen kan beny�e fri�. Rektor har ledet en prosess om hva de bør brukes på. Det er ønske 
 om kompetanseheving for de ansa�e og rektor har dialog med mulige foredragsholdere. 
 FAU-leder  har spilt inn forslag �l aktører, og rektor sier det er en av tre aktører de snakker 
 med. Rektor ønsker å inkludere AKS-ansa�e i kompetanselø�et. 

 Ak�vitets�lbud i friminu�ene 
 Rektor informerte at skolen ønsker arrangere utvidet ak�vitet i �llegg �l trivselsledere i 
 friminu�ene. Det er alt sa� opp flere ak�viteter i friminu�ene som sjakk og bre�spill. FAU 
 har i høst beslu�et å donere midler �l skolen �l innhold i lekeutstyrskasser. Hvordan går 
 saken videre, rent prak�sk? Rektor videresender epost som beskriver prosedyre. 
 Utdanningsetatens konto skal beny�es med referanse �l dri�ssted. 

 Spørsmål �l gjennomføring av foreldredrevet skole 
 Det kom spørsmål �l planlagt gjennomføring av foreldredrevet skole for elever som trenger 1 
 �l 1 assistanse. Skal assistentene være på skolen denne dagen? Rektor svarer at de som har 
 ekstra ressurser skal beholde denne denne dagen. Rektor følger opp konkret nevnt sak 
 spesielt. Det er fremdeles en del klasser uten full dekning av foreldre. Rektor ser på løsninger. 

 5  FAU møteplan 2023/24 
 FAU se�er opp møteagenda basert på årshjulet og hvilke poster som ligger inne, i �llegg �l 
 evt. innmeldte saker. Forslag �l møte�dspunkt: Gruppen vurderte �rsdager i oddetallsuker 
 som beste �dspunkt p.t. Det er ønskelig å koordinere møtedato med ferdige prøveresultater 
 for skolen i november. Ny� møte, anta� 5.desember. 
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 Besøk i kommende møter: Dri�sstyret var representert i avholdt stormøte. FAU har ha� 
 besøk av elevrådet i vår, men har ikke ha� besøk av SMU. Ved besøk av elev-representanter 
 er det vik�g å sikre nok �d �l dialog. Rektor påpeker at det er vik�g å sikre formålet med 
 møtet før invitasjon. Det ble foreslå� at neste besøk av elevrådet koordineres med resultater 
 fra elevundersøkelsen. Rektor anbefaler en forventningsavklaring for å trygge elevene i 
 forkant. 

 6  Ak�viteter 2023/24 
 17.mai-deltakelse 
 Aksel spurte om det er ta� beslutning om sted for tog ennå (sentrum eller lokalt)? Elevrådet 
 er spurt og var overveiende posi�ve �l å gå i byen. FAU beslu�et under corona å ta byen 
 hvert annet år. Det bør i så fall tas en diskusjon om behov for å endre beslutningen. 

 Foreldreforedrag 
 Det bør planlegges et foreldreforedrag. Tidligere har det vært gjennomført i samarbeid med 
 Barnevakten med tema om sosiale medier og ne�sikkerhet. Det foreslås å vurdere 
 foredragsholder fra Høgskolen i Innlandet (Pernille Grepp Knudsen). Foreldreforedraget som 
 var sist hadde ca 50 deltakere, inkludert personalet. Rektor mener det er en fordel om det er 
 et fysisk arrangement og ikke bare digitalt. Det bør gjøres �ltak for å øke deltakelsen. 
 Rektor kan gjøre li� research vedr. valg av foredragsholder og om format og pris. FAU-styret 
 vil høre med klassekontakter om noen vil arrangere, da ingen hadde kapasitet p.t. 

 7  Hjertesone 
 Den �dligere skolepatruljen med elever er avviklet pga for stort ansvar for barneskolebarn 
 ved ulykker.  Hjertesone er et alterna�v. Se  www.hjertesone.no 

 Jan Steffen �lkny�et 3A har meldt seg �l Hjertesone-arbeid. Det handler om å etablere en 
 hjertesone rundt skolen med �lpassede �ltak for sikkerhet. Det kan inkludere opplæring, 
 holdninger, fart, færre biler, fysiske �ltak/skil�ng mm. Det innebærer å kartlegge nærområdet 
 for risiko og se på mulige �ltak, samt holdningsskapende arbeid. I dag er det flere 
 uoversiktlige situasjoner og kjøring der det ikke skal kjøres og �l uegnede �der. Det må 
 kartlegges faktorer som gjør skoleveien utrygg, iden�fisere �ltak og prioritere hva som gir 
 mest effekt. Anne Marie og Jan Steffen finner møte�d for å begynne arbeidet. Første møte 
 blir en befaring for å se i fellesskap hvor det er utrygge tråkk. 

 P-plassen trengs å merkes opp. Rektor meldte at saken er meldt inn og at dri�sleder følger 
 opp. 
 E�erskri�: FAU oppfordrer foreldre �l å minimere kjøring �l skolen. Ved behov for å kjøre 
 elever, anmodes man å slippe av elever ved den store parkeringsplassen ved hallen. 
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http://www.hjertesone.no/


 8  Ak�vitetstavler 
 FAU og skolen får mange �lbud inn om ulike fri�dsak�viteter. FAU formidler ikke ut 
 henvendelsene. Er det mulig å ha en stand/infokveld/oppslagstavler for eksterne? Rektor 
 informerer at det skal henges opp slike tavler i 1.etasje ved 1.- og 2. klassebygget og i 
 inngangen �l hovedbygget fra store skolegård. Skolen/FAU vil dele info med foreldre når 
 oppe. 

 ------ 
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